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Zrušení a přesun 
pobočky České pošty 
	 K	 Vaší	 i	 naší	 lítosti	musíme	 všem	občanům	 sdělit,	 že	 pobočka	
České	pošty	v	podobě,	 jakou	 ji	 známe,	bude	v	budově	obecního	
úřadu	od 1. 11. 2024 - UZAVŘENA. 
	 O	zrušení,	resp.	změnu	pobočky	na	tzv.	„Poštu Partner“	jsme	
byli	žádáni	v	posledních	deseti	 letech	mnohokrát,	nakonec	v	po-
sledních	4	letech	minimálně	třikrát.	Vždy	jsme	zrušení	striktně	od-
mítali	a	přesvědčovali	Českou	poštu	o	důležitosti	této	podoby	po-
bočky	i	vzhledem	k	našim	lázním	a	pacientům,	kteří	se	v	naší	obci	
léčí.	
	 Nakonec	se	společnost	České	počty	domluvila	s	paní	Křížovou	
z	prodejny	„JASMÍN“	a	uzavřeli	s	ní	dohodu	o	zřízení	tzv.	pobočky	
„Pošty	Partner“.	Obecnímu	úřadu	tato	dohoda	byla	pouze	sdělena	
a	zároveň	bylo	sděleno,	že	prostory	v	budově	OÚ	přestane	Česká	
pošta	využívat.	
	 Dle	prvních	informací	by	měly	být	zachovány	všechny	služby,	
které	 poskytuje	 stávající	 pobočka.	 Otevírací	 doba	 nové	 pobočky	
Partner	v	prodejně	JASMÍN	bude	minimálně	do	konce	roku	v	této	
podobě:
	 	 Pondělí:		 11:00	–	15:00
	 	 Úterý:		 	 11:00	–	15:00
	 	 Středa:			 14:00	–	18:00
	 	 Čtvrtek:		 11:00	–	15:00
	 	 Pátek:		 	 10:00	–	12:00
	 S	paní	Křížovou	jsme	předběžně	domluveni,	že	ke	konci	roku	
se	tato	otevírací	doba	vyhodnotí	a	na	základě	Vašich	případných	
připomínek	či	požadavků	může	dojít	k	její	následné	úpravě	-	děku-
jeme	za	pochopení

OÚ Velichovky

Pozvánka na 
13. veřejné zasedání 

zastupitelstva 
obce Velichovky

V pondělí 4. 11. 2024	se	od	19:00	hod.	
uskuteční	v	Klubovně	,,U Potůčku“	
v	Hustířanech	13.	veřejné	zasedání	
zastupitelstva	obce	Velichovky.

Na	programu	jednání	je	řada
důležitých	bodů,	a	to	např.:

• Rozpočtová opatření 
č. 13-18/2024

• Záměr č. 5/2024 o pronájmu 
nebytových prostor

• Ubytovací řád pro podkrovní 
studia v budově OÚ Velichovky

a	spousta	dalších	zajímavých	bodů...	

Přijďte	diskutovat	se	zastupiteli	
nad	věcmi,	které	Vás	trápí,	

nebo	které	byste	chtěli	změnit.

DŮLEŽITÉ INFORMACE
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Výsledky voleb do krajských zastupitelstev v obci a okrscích 

Na	konci	září	se	konaly	volby	do	krajských	zastupitelstev	a	do	Senátu.	Zde	Vám	přinášíme	výsledky	za	naši	obec:

Volby do krajského zastupitelstva 2024

číslo
strany

název
strany

počet hlasů 
celkem

% hlasů
celkem

počet hlasů 
Velichovky

% hlasů
Velichovky

počet hlasů 
Hustířany

% hlasů
Hustířany

5 Hlas	samospráv 177 60,61 133 60,73 44 60,27

10 SPD 12 4,1 10 4,56 2 2,73

13 Za	práva	zvířat 1 0,34 1 0,45 0 0

21 Piráti 3 1,02 3 1,36 0 0

29 Koruna	česká 1 0,34 1 0,45 0 0

39 ANO	2011 45 15,41 36 16,43 9 12,32

40 Zelení 3 1,02 2 0,91 1 1,36

41 Čtyřkoalice 14 4,79 11 5,02 3 4,1

54 Silní	lídři	 32 10,95 21 9,58 11 15,06

77 Stačilo! 4 1,36 1 0,45 3 4,1

Celkem účast 294 49,16 221 47,66 73 47,21

Počet zapsaných 
voličů v seznamu

598 445 153

Volby do Senátu 2024  - 1. kolo

číslo jméno
kandidáta

počet hlasů 
celkem

% hlasů
celkem

počet hlasů 
Velichovky

% hlasů
Velichovky

počet hlasů 
Hustířany

% hlasů
Hustířany

1 Červíček	Martin 114 46,91 78 42,85 36 59,01

2 Magnusek	Tomáš 49 20,16 39 21,42 10 16,39

3 Borůvka	Jan 80 32,92 65 35,71 15 24,59

Celkem účast 261 43,79 199 44,92 62 40,52

Počet zapsaných 
voličů v seznamu

596 443 153

Volby do Senátu 2024  - 2. kolo

číslo jméno
kandidáta

počet hlasů 
celkem

% hlasů
celkem

počet hlasů 
Velichovky

% hlasů
Velichovky

počet hlasů 
Hustířany

% hlasů
Hustířany

1 Červíček	Martin 83 66,4 56 63,63 27 72,97

3 Borůvka	Jan 42 33,6 32 36,36 10 27,02

Celkem účast 126 21,14 88 19,86 38 24,84

Počet zapsaných 
voličů v seznamu

596 443 153



A ještě jeden pohled na gulášfest

 V sobotu 5. října	se	U	Potůčku	konal	další	ročník	soutěže	o	nejlepší	kotlíkový	
guláš.	Zúčastnilo	se	sedm	soutěžních	týmů	z	Hustířan,	Dubence	a	Jaroměře	a	nej-
více	se	podle	diváckého	hlasování	povedl	guláš	hasičského	týmu	Moniky	Novot-
né.	To	však	není	až	tak	důležité.	Zajímavé	je,	jak	celá	akce	probíhala.	
	 Všechny	týmy	měly	dokonalé	technické	zabezpečení.	Vlastní	přístřešky,	vlastní	
kotle	různých	tvarů	i	technických	vychytávek,	vlastní	nože	i	vařečky.	Týmy	také	vě-
novaly	velkou	pozornost	prezentaci	své	práce,	takže	jste	se	mohli	setkat	s	kouzel-
nou	podzimní	výzdobou	a	s	ochutnávkami	pomazánek,	klobásek,	různě	uzených	
špeků	nebo	třeba	skvělé	čtyřleté	hruškovice.	Ta	nebyla	vzhledem	k	nevlídnému	
podzimnímu	počasí	považována	za	doping,	ale	spolu	s	vynikajícím	svařáčkem	za	
organizátory	 doporučený	 nápoj.	 O	 kontrolu	 regulérnosti	 se	 postaralo	 duo	 Jára	  
a	Míra,	které	ve	stylových	zmijovkách	a	dýni	připomínajícím	triku	s	nápisem	
H(ustířanská)	N(utriční)	Ú(derná)	J(ednotka)	dohlíželo	na	regulérnost	soutěže.	Popravdě,	kontrolovalo	hlavně	kva-
litu	doporučených	 i	nedoporučených	nápojů,	 takže	nakonec	bylo	velmi	vstřícné	a	mírné	a	nediskvalifikovalo	ani	
jediný	tým.	

Ohlédnutí za Guláš-festem

První	říjnovou	sobotu	se	v	Hustířanech	konal	další	ročník	soutěže	ve	vaření	kotlíkového	guláše.	Po-
prvé	však	v	režii	SDH	Hustířany.	Na	Gulášfest	bylo	přihlášeno	celkem	7	týmů	místních	i	přespolních	
kuchařů.	V	10	hodin	byla	soutěž	zahájena	a	začalo	vaření	a	zapalování	ohýnků.	Soutěžící	nepodcenili	
přípravu,	a	tak	byli	vybaveni	vlastním	zázemím	v	podobě	stanů,	židlí	a	dek	a	byli	tak	připraveni	na	
chladnější	počasí	a	možný	déšť.	Nechyběla	tématická	dekorace	a	občerstvení	pro	účastníky	a	přihlí-
žející.	Pro	návštěvníky	byl	k	posezení	použit	nový	nůžkový	stan	a	sety	stolů	a	lavic,	které	byli	pořízeny	
díky	dotaci z Královehradeckého kraje,	kterou	jsme	pro	letošní	rok	čerpali.	V	průběhu	vaření	navští-
vila	naše	kuchaře	inspekce	H.N.Ú.J.
(Hustířanská	 Nutriční	 Úderná	
Jednotka),	 která	 kontrolovala	
hygienické	 či	 jiné	 možné	 poru-
šování	pravidel	při	vaření.	V	kot-
líku	na	ohni	 se	vařil	nejen	guláš,	
ale	i	svařáček,	který	přišel	k	chu-
ti	 v	 mírně	 chladném	 počasí.	 Ve	
14:00	hodin	se	začali	sjíždět	prv-
ní	 návštěvníci,	 kteří	 u	 vstupu	
obdrželi	 hlasovací	 lístky	 a	 náčiní	  
a	ochutnávka	mohla	začít.	Letoš-
ní	ročník	byl	opravdu	velmi	vyrov-
naný	a	bylo	tak	těžké	se	rozhod-
nout	pro	ten	nejlepší	guláš.	Před	
17	hodinou	byly	sečteny	všechny	
hlasy	a	mohli	jsme	tak	vyhlásit	
vítěze.	Třetí místo	 obsadili	 „Straky“,	druhé	místo	 „Hrabicová a spol.“	 a	 nejlepší	 guláš	 uvařil	 tým	
„M.A.M.A.“,	 tedy	Novotní.	 Program	 se	 dále	 přesunul	 do	 vnitřních	 prostor	 naší	 klubovny,	 kde	 od	
18:00	hodin	k	tanci	a	poslechu	hrál	pan	Meisner.	Z	počátku	zněly	pohádkové	melodie,	které	ocenilo	
nejen	dětské	publikum.	U	Potůčku	to	žilo	až	do	pozdních	hodin	za	což	děkujeme.	Především	děkuje-
me	všem	soutěžícím	za	skvělou	atmosféru	při	vaření	a	návštěvníkům	za	podporu	a	účast.	Těšíme	se	
na	další	ročník	„Gulášfestu“	v	Hustířanech.

Za SDH Hustířany Pavla Špreňarová
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Tenisový turnaj – „Prázdninový lob“

	 Ani	o	prázdninách	tenisté	nezaháleli	a	dne	17. 8. 2024	uspořádali	tenisový	
turnaj	s	názvem	„Prázdninový	lob“	a	jednalo	se	o	jeho	,,nultý“	ročník.
	 Mile	je	všechny	překvapil	vzrůstající	zájem	o	tenis,	a	to	i	z	mladé,	nastupující	
generace	a	sešli	se	v	krásném	počtu	deseti hráčů.
	 Turnaj	se	odehrál	systémem	smíšené	dvouhry.	Bylo	k	vidění	hodně	kvalit-
ních	zápasů.	Turnaj	nakonec	zaslouženě	vyhrál	Matěj Lebedinský	a	tímto	mu	
patří	veliká	gratulace.	
	 Obrovské	díky	pak	patří	firmě	PL servis	a	majiteli	Leoši Petírovi	za	organiza-
ci	turnaje	a	také	správci	tenisových	kurtů	panu	Riegerovi.
	 I	přes	velmi	horké	počasí	se	sobotní	dopoledne	vydařilo.	Těšíme	se	na	další	
ročník	a	rádi	mezi	sebou	přivítáme	další	sportovce….

Za organizátory Alena Štefanová

Svatováclavské odpoledne v Hustířanech

	 Závěr	září	patří	připomínce	jednoho	z	našich	českých	zemských	patronů,	svatého	Václa-
va.	Na	Den	české	státnosti	se	Hustířánek	rozhodl	po	loňské	pauze	opět	uspořádat	pro	děti	
Svatováclavské	odpoledne.	Cílem	bylo	především,	aby	si	děti	připomněly	(nebo	se	dozvěděly	
vzhledem	k	předškolnímu	věku	zúčastněných	dětí),	že	takového	světce	a	patrona	naše	země	
má	a	že	je	s	ním	jistým	způsobem	spojena	i	pověst	o	Blanických	rytířích,	kteří	na	povel	svaté-
ho	Václava	vyjedou	pomoci	naší	zemi,	až	jí	bude	nejhůře.
	 Ačkoliv	náladový	déšť	připomínal	spíše	duben,	ukázalo	se	i	slunce	a	celé	odpoledne	se	pří-
jemně	vydařilo.	Pro	děti	byly	připraveny	úkoly,	které	plnily,	aby	je	mohl	v	závěru	svatý	Václav	
pasovat	na	rytíře	a	přijmout	do	své	Blanické	„party“.	Zkoušeny	byly	různé	dovednosti	
-	nejenže	si	děti	vyráběly	vlastní	štít	a	meč,	pokoušely	se	též	dobýt	hrad,	vyluštit	křížovku	 
a	 nechyběly	 samozřejmě	 dovednosti	 ve	 výcviku	 rytířského	 koně.	 Ve	 spolupráci	 s	 Babeta	  
klubem	Hustířany	cvičily	své	„oře“	(kola,	odrážedla,	kočárky,	případně	vlastní	nohy)	ve	zruč-
nosti	při	slalomu	i	v	závodě	na	rychlost.
	 Odměnou	jim	bylo	pasování	na	rytíře	samotným	českým	knížetem	a	drobný	sladký	žold,	aby	nabraly	vyčerpané	síly.
	 Rádi	bychom	poděkovali	KV	Kovovýroba	za	zapůjčení	prostor	pro	konání	akce	a	Babeta	klubu	Hustířany	za	bezvadnou	
spolupráci	a	nadšení.	A	i	když	počet	zúčastněných	dětí	netrumfl	předloňský	počet,	jsme	rádi	za	všechny,	kteří	za	námi	dorazili	
a	přišli	si	Den	české	státnosti	užít	venku	a	aktivně.	Napřesrok	jistě	svatý	Václav	připraví	další	zajímavé	úkoly	a	aktivity	pro	své	
rytíře.	Budeme	se	na	Vás	těšit	na	další	naší	akci.

Tým Hustířánek,z.s.

	 Po	vyhlášení	vítězů	se	soutěžící	i	diváci	postupně	přestěhovali	dovnitř	k	volné	
zábavě.	Krásně	ji	dokresloval	multiinstrumentalista	Michal	Meisner,	který	roztan-
čil	nejdříve	všechny	děti	a	později	i	všechny	dospělé.	V	družné	zábavě	se	den	pro-
měnil	v	noc,	a	když	hodiny	nad	výčepem	ukazovaly	půlnoc,	gulášfest	byl	prohlášen	
za	náležitě	oslavený.	
	 Tolik	k	průběhu	velmi	vydařené	společenské	události.	Tady	by	mohl	článek
	končit.	Neodpustím	si	ale	opětovné	rýpnutí	do	hustířanských.	Soutěžilo	pět	hus-
tířanských	týmů	a	čekala	bych	obrovskou	podporu	místních.	Zase	to	ale	bylo	jako	
u	 jiných	 akcí.	 Přijeli	 dubenečtí,	 jaroměřáci,	 velichováci,	 akci	 podpořili	 starosta	  
i	místostarosta	obce	a	z	hustířanských	ti,	kdo	chodí	pokaždé.	Kde	byli	ti	ostatní?	
Opravdu	je	mezi	námi	tolik	spoluobčanů,	které	společenské	a	sportovní	dění	v	obci	nezajímá?	Vždyť	stačilo	sejít	 
z	kopečka	a	projít	se	mezi	stánky	s	nabídkou	chutí.	Vždyť	stačilo	posedět	a	poklábosit	s	ostatními.	Tentokrát	to	mohu	
říct	naplno,	byla	jsem	jen	obyčejný	konzument.	Mohu	tedy	pochválit	organizátory,	kteří	vymysleli	skvělou	společen-
skou	akci	a	bezchybně	zorganizovali	její	průběh.	Mohla	jsem	jim	spolu	s	dalšími	poděkovat	za	práci	a	za	čas,	které	ji	
věnovali.	A	mohu	jen	doufat,	že	je	malý	zájem	lidí	ze	sousedství	neodradí.	Zkuste	tedy,	prosím,	příště	přijít.	Třeba	se	
drápkem	chytíte	a	bude	nás	více.	Třeba	se	pobavíte.	Nebo	ne,	ale	budete	při	tom.

Pavla Pazderová



Spadlo listí ze stromu, vlétlo nám až do domu…..
Je tu podzim a školní rok je v plném běhu. 
 V	 pátek	 13.	 září	 jsme	 zavítali	 do	 Archeoparku 
Všestary,	kde	se	děti	v	rámci	programu	Lovci	a	země-
dělci	 dozvěděly	mnoho	 zajímavého	 z	 poslední	 doby	
ledové	 a	 ze	 života	 prvních	 zemědělců,	 rovněž	 si	 vy-
zkoušely	práci	 s	 pravěkými	nástroji.	 V	 rámci	pracov-
ních	činností	jsme	vytvářeli	podzimní	aranžmá,	která	
pak	 zdobila	 volební	 síně	 ve	 Velichovkách	 a	 Hustířa-
nech.	V	posledním	zářijovém	týmu	proběhlo	odborně	
tematické	setkání	pro	rodiče,	které	bylo	zaměřené	na	
program	KiVa	–	finský	program	na	prevenci	šikany.

	 Na	konci	měsíce	jsme	zhlédli	divadelní představe-
ní Staré pověsti české.
	 Hned	1.	října	zahájily	svou	činnost	zájmové krouž-
ky,	míčové	hry	(Žaneta	Brendlová	a	Jaroslava	Kubů),	
praktická	dívka/chlapec	(Mgr.	Leona	Králová),	roboti-
ka	(Mgr.	Hana	Pekárková,	keramika	(Žaneta	Brendlo-
vá),	šachový	(Bc.	Andrea	Matoušová),	taneční	(Žaneta	
Brendlová),	hrátky	s	angličtinou	a	anglická	konverzace	
(Mgr.	 Pavlína	 Festová),	 výtvarné	 dílny	 (Ivana	 Pazdír-
ková)	a	jóga	(Jaroslava	Kubů).	Děkujeme	vedoucím	za	
vstřícnost	a	čas,	který	dětem	věnují.
	 Program	pro	předškoláky	MŠ	Velichovky	„Pojďme 
si hrát na školu“	byl	zahájen	1.	října	a	malí	předškoláci	
se	při	první	návštěvě	seznámili	s	budovou	školy.
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Podzimní okénko do mateřské školy
 První	 zářijové	 týdny	 v	mateřské	 škole	probíhají	
v	duchu	adaptací.	Do	nového	školního	roku	s	námi	
vstoupilo	13	nových	dětí,	z	toho	3	do	třídy	starších	
dětí	a	zbytek	do	třídy	mladších	dětí.	Děti	si	postup-
ně	 zvykají	 na	 odloučení	 od	 rodičů,	 seznamují	 se	
s	režimem	mateřské	školy,	jejím	prostředím	a	vzni-
kají	nová	kamarádství.	
	 Začátek	 školního	 roku	
jsme	si	s	dětmi	zpříjemnili	
muzikoterapeutickou	 po-
hádkou	„Ztracená písnič-
ka“.	Děti	se	zaujetím	sle-
dovaly	 příběh,	 seznámily	
se	s	různými	netradičními	
hudebními	nástroji	a	navybrané	nástroje	si	vyzkouše-
ly	zahrát.	Ačkoli	někteří	z	nich	 již	vystoupení	pana	
Hladíka	znají,	vždy	je	to	pro	ně	zážitek	a	jejich	zájem	 
o	vyzkoušení	netradičních	nástrojů	neutuchá.	
	 V	mateřské	škole	vnímáme	globální	potřebu	roz-
voje	pohybových	dovedností	dětí.	Kromě	pokračo-
vání	projektu	Se	Sokolem	do	 života	 (o	němž	 jsme	
Vás	 podrobněji	 informovali	 v	 minulém	 článku)	 se	
letos	 zapojujeme	 i	 do	 projektu	Hýbeme	 se	 s	 No-
týskem,	 jehož	 cílem	 je	 podpořit	 u	 dětí	 přiroze-
nou	 radost	 z	 pohybu,	 posílit	 jejich	 fyzické	 zdraví	 
a	vytvořit	pevný	základ	pro	aktivní	a	zdravý	život-
ní	 styl.	Nabídku	pohybových	aktivit	 jsme	 rozšířili	 

o jógu pro děti.	Navštívila
nás	externí	lektorka,	kte-
rá	 děti	 i	 pedagogy	 pro-
vedla	 ukázkovou	 lekcí.	
Děti	 se	 hravou	 formou	
protáhly	 a	 uvědomily	 si	
své	tělo.	Pedagogové
	se	dále	vzdělávají	 (např.	„Udrž	se“	–	metodika	cvi-
čení	 z	 pohledu	 fyzioterapeuta),	 aby	 dětem	poskyt-
li	 erudované	 podněty	 jak	 na	 třídě,	 tak	 při	 pobytu	 
venku.
	 Rodičům	a	dětem	byly	věnovány	hned	dvě	akce.	
V	září	 jsme	měli	možnost	se	setkat	při	Podzimním	
deskohraní.	 V	 říjnu	 jsme	 společně	 tvořili	 na	 akci	
Podzimní	dílničky.	Letos	si	děti	s	rodiči	nasbíraly	pří-
rodniny	a	vyráběly	z	nich	závěs	na	dveře	v	podobě
Podzimního okénka s je-
žečkem.	 Účast	 byla	 hoj-
ná,	 atmosféra	 příjemná	
a	 finální	 výrobky	 –	 co	
kus,	 to	 originál.	 Děku-
jeme	 rodičům	 a	 dětem 
za	společně	strávené
tvořivé	odpoledne.	Budeme	se	těšit	na	setkání	zase	
v	závěru	měsíce	na	akci	Dýňování,	pořádané	společ-
ně	se	základní	školou.	

Krásný barevný podzim všem kolektiv MŠ Velichovky

Mateřská škola Velichovky

Základní škola Velichovky
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	 Základní	 kolo	 logické olympiády	 bylo	 rozděleno	
do	dvou	termínů,	na	začátku	října	ho	absolvovali	žáci	 
3.-5.	ročníků	a	ke	konci	měsíce	žáci	1.	a	2.	ročníku.
	 Druhý	týden	v	říjnu	proběhl	ve	škole	sběr papíru,	
moc	děkujeme	všem,	kteří	se	aktivně	zapojili.	Celkem	
se	nasbíralo	2040	kg.	Také	ve	sběru kaštanů a žaludů 
jsou	žáci	letos	pilní	a	společně	plní	jíž	druhý	kontejner.	
Záložky,	které	děti	i	letos	vyráběly	v	rámci	dlouhodo-
bého	mezinárodního	projektu	„Záložka do knihy spo-
juje školy“,	 putují	 do	 slovenské	 školy	 v	obci	 Lomná.	
Letošním	 tématem	 bylo	 Od mravence po velrybu  

a	děti	je	vyrobily	v	rámci	pracovních	činností.
	 Po	 dvou	 dnech	 podzimních	 prázdnin	 jsme	 se	
společně	těšili	na	Dýňování s rodiči,	které	proběhlo	
v	budově	školy.	Děti	z	MŠ	i	ZŠ	si	společně	s	rodiči	vy-
dlabaly	dýně,	z	nichž	některé	zdobí	prostory	školy	a	
školky	a	některé	si	děti	odnesly	domů,	kde	vytvářejí	
podzimní	atmosféru.

Krásné podzimní dny Vám všem přejí 
všichni ze ZŠ Velichovky

	 Dne	 14. 9. 2024	 se	 konala	 pro	 občany	 Velichovek	 –	 Hustířan	
sportovní	akce,	která	byla	 zaměřena	na	 turistku	v	Peci pod Sněž-
kou.	Trasu	si	každý	zvolil	dle	svého	uvážení.		Díky	krásnému	počasí	 
v	příjemném	horském	prostředí	jsme	si	všichni	výlet	užili	a	těšíme	
na	rok	2025,	kdy	společně	opět	do	hor	vyrazíme.	
Všem	velice	děkujeme	za	účast.	

OÚ Velichovky 

Turistický výlet na Sněžku

Podzimní	 část	 další	 sezóny	 je	 v	 plném	 proudu.	 My	
jsme	ji	zahájili	již	tradiční	přespávačkou	v	naší	klubov-
ně.	Tentokrát	 jsme	se	sešli	pouze	s	mladší	částí	naší	
party	a	pozvali	jsme	i	dorostence.		Jako	vždy	jsme	si	to	
moc	užili.	Opékalo	se	tradičně	od	jablek	po	máršme-
louny	a	dokonce	jsme	se	poprvé	pokusili	o	brambory	
v	popelu-pokus	se	nezdařil,	bandory	se	vypařily.	Děti	
pak	zatančily	a	zazpívaly	popelářům,	kteří	pak	od	nich	
dostali	 pišingr	 na	 cestu.	 	 Proběhla	 i	 večerní	 soutěž	
aneb	dojdi	po	tmě	do	bodu	B	a	přines	kroužek	zpět.	
Ráno	jsme	si	udělali	velkolepou	snídani	za	svitu	sluníč-
ka.	Jelikož	srážky	byly	vydatné,	tak	soutěž	na	Žernově	
byla	zrušena	a	proto	jako	první	vyrážíme	do	Brzic	na	
Železného	hasiče.		Úplně	nejvíc	nás	překvapila	Maru-
ška	Andrejsová,	která	v	konkurenci		16	závodníků	zís-
kala	5.místo.	Dalším	úspěchem	byla	stříbrná	medaile	
Anetky	Hoffmannové.	 I	ostatní	 se	moc	snažili	 a	díky	
slunečnému	počasí	se	soutěž	vydařila.	V	říjnu	pak	vy-
rážíme	na	braňák	do	Mezilesí,	 kde	 startuje	družstvo	
starší	A,	 které	obsadilo	 12.	místo.	Díky	 výměnnému	
obchodu	s	SDH	Velichovky	můžeme	nasadit	i	tým	star-
ších	B,	kteří	končí	18tí.	Za	mladší	startuje	pouze	jeden	
týmeček-čistě	 dívčí	 sestava.	V	 celkovém	pořadí	 kon-
čí	 na	 6.	místě.	Do	dorostu	Velichovek	 jsme	 zapůjčili	
Anežku,	která	se	svým	týmem	získala	zlato.	Úplně	ve	
stejný	den	naše	Lili	Hloušková	zkouší	poměřit	své	síly	
na	mistrovství	republiky	v	běhu	na	60m	v	Ústí	nad	La-
bem.	Jsme	opravdu	moc	pyšní,	že	na	tuto	soutěž	po-

stoupila.	Umístila	se	na	104	místě	v	konkurenci	120ti	
závodnic,	což	za	nás	je	fajn	výsledek,	jelikož	se	této	
disciplíně	naplno	nevěnujeme	a	kvůli	počasí	Lili	ne-
mohla	trénovat,	tak	jak	by	bylo	třeba.
Za	 reprezentaci	 našeho	 SDH	 jí	 tak	 dě-
kujeme.	 O	 týden	 později	 startujeme	
na	ZHVB(braňáku)	v	Nahořanech.	Opět	
Starší	A,	které	končí	na	11.	místě.	V	Béč-
ku	tradiční	tým	Hustochovek	a	tentokrát	
čistě	 chlapecký	 ve	 složení	 Vašek	 a	 Vil-
da	z	Hustířan	a	Domča,	Romča	a	Adam	
z	Velichovek,	kteří	uká-
zali,	 že	 i	 prcci	 jsou	bor-
ci	 a	 končí	 14tí.	 Maru-
šku	 Andrejsovou	 jsme	
zapůjčili	 do	 velichovské	
přípravky	a	ti	vybojovali	
zlato.	Za	mladší	nám	po-
prvé	 startuje	 s	 děvčaty	
i	 Matteo	 a	 jejich	 druž-
stvo	 získává	 místo	 6té.	
Podzimní	část	máme	za	
sebou	 a	 teď	 nás	 čeká	
zimní	 příprava,	 plnění	
specializace	 zdravotník	
a	mnoho	dalšího.

Vedoucí kolektivu 
MH Pavla Špreňarová 

Z činnosti MH Hustířany
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Zveme vás

UŽÍJTE SI ODPOLEDNE PLNÉ ODPOČINKU!
Lázeňské procedury můžete čerpat i když zde nejste ubytovaní. 

Dům pod Kaštany
ochutnat vybrané speciality 
a dobře načepované pivo značky 
Pilsner Urquell. 

Příjďte do Restaurace

Těšíme se na Vaši návštěvu. 
Tým restaurace Dům pod Kaštany. Rezervace na tel: +420 491 889 117

Otevřeno denně od 10:00-22:00 hod. 

Akce platí na celý měsíc březen 2023

Kupón na welcome drink zdarma 
k nákupu vstupenky v naší restauraci  
v Domě pod Kaštany.

Akce platí na celý měsíc březen 2023

Ke každé objednávce z wellness nabídky obdržíte  
v naší Lázeňské kavárně kávu a náš domácí štrůdl zdarma.     

Vybrat si můžete z naší široké nabídky:
Anticelulitidní balíček • Čokoládové pohlazení • Levandulový sen
Lemongrassový sen • Medové kouzlo • Pivní hýčkání • Vinné hýčkání

27. 2.-5. 3. Zabijačkové speciality
6. 3.-12. 3. Gulášový týden 
13. 3.-19. 3. Zvěřinové speciality

20. 3.-26. 3. Rybí speciality
27. 3.-2. 4. Bramborákové hody

Jak obšťastnit ženu
Princezna rebelka
Kdyby radši hořelo
Chinaski: Každej ví kulový
Hranice lásky
Festival pana Rifkina
Asterix a Obelix: Říše středu
Vem si mě
Návštěvníci
Super-Blb
Velryba

1. 3.
5. 3.
5. 3.
8. 3.

12. 3.
15. 3.
19. 3.
19. 3.
22. 3.
26. 3.
29. 3.

Lázně Velichovky lazne_velichovky_1897
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krásné prostředí, skvělé �lmy, popcorn

Program na měsíc 
listopad 2024

více informací na www.velichovky.cz

Těšíme se na Vás.

RADOST Z POHYBU 
ROVNÁ SE PODZIM V LÁZNÍCH VE VELICHOVKÁCH
POŽÁDEJTE SVÉHO ODBORNÉHO NEBO PRAKTICKÉHO LÉKAŘE O VYPSÁNÍ NÁVRHU NA ZDRAVOTNÍ 
POJIŠŤOVNOU HRAZENOU LÁZEŇSKOU LÉČEBNĚ REHABILITAČNÍ PÉČI V LÁZNÍCH VE VELICHOVKÁCH.

Ze zákona máte nárok čerpat lázeňskou léčebně rehabilitační péči v rozsahu:
• 1x za 12 měsíců u pacientů s indikací Bechtěrevova nemoc a jiná revmatologická onemocnění. Pro tyto pacienty máme připravený 

program zaměřený na uvolnění ztuhlých svalů, kloubů a šlach. Během 28 dní a celkem 84 procedur včetně lékařských konzultací 
zlepšíme rozsah Vašeho pohybu.

• 1x za 12 měsíců těm z Vás, kteří čekáte na operační zákrok s výměnou kyčelního nebo kolenního kloubu. V průběhu čekání na zákrok 
zmírníme vaše bolesti a připravíme Váš pohybový aparát na rychlejší pooperační rehabilitační rekondici. Zároveň Vám nezaniká nárok 
na lázeňskou léčebně rehabilitační péči po prodělané operaci.

• Stavy po úrazech a operacích pohybového aparátu řešené bez operace, nebo operačně. Zlepšíme rozsah celkového pohybového 
aparátu včetně postiženého místa. Rychleji Vás dostaneme do plné kondice.

Celkově si zlepšíte fyzickou kondici, zmírníte chronické bolestivé stavy a odpočinete si v krásném prostředí obklopeni profesionální 
péčí, což má za následek méně analgetik, lepší spánek, celkovou pohodu a větší radost z pohybu a života. Denně připravované 
volnočasové aktivity obohatí Váš lázeňský den.
Využijte bezplatnou dopravu do lázní od nádraží z Jaroměře.

V případě dotazu volejte +420 491 889 889 rezervační oddělení.

POTŘEBUJETE REHABILITACI A VŠUDE JE OBSAZENO, 
NEBO MAJÍ DLOUHÉ ČEKACÍ TERMÍNY.

NABÍZÍME SAMOPLÁTECKOU LÉČEBNĚ REHABILITAČNÍ PÉČI 
objednejte se na čísle 491 889 888

Obdarujte sebe nebo své blízké 
investicí do zdraví

Odměňte se relaxací a odpočinkem, zanechte za dveřmi našich lázní kaž-
dodenní stres a vychutnejte všemi smysly pohodu, kterou nabízí lázeňské 
prostředí, dobré jídlo a relaxační procedury pro uvolnění a zklidnění těla 
i mysli.

03. 11. 2024 Výjimečný stav  / 19:00

10. 11. 2024 Janžurka  / 19:00

17. 11. 2024 Já, padouch 4  / 16:30

17. 11. 2024 Architektura ČSSR 58-89  / 19:00

24. 11. 2024 Konec světa  / 19:00
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	 Paní	 Anna Ptáčková	 je	 živoucí	 legendou	 nejenom	
Velichovek,	ale	i	zdejších	lázní.	Ve	Velichovkách	potkala	
svého	budoucího	manžela,	vdala	se,	vychovali	spolu	dvě	
dcery.	Celou	svoji	pracovní	kariéru	prožila	v	lázních.	Toto	
vše	mě	vedlo	k	tomu,	abych	ji	pozval	k	společnému	roz-
hovoru.	

 P.Č.	Paní	Ptáčková,	my	dva	se	známe	již	od	roku	1983	
kdy	byl	mým	šéfem,	v	tehdejším	zaměstnání,	váš	syno-
vec	Josef	Tomeš	a	často	mi	vyprávěl	o	svém	strýci,	panu	
Ptáčkovi,	vynikajícím	cukráři	a	jeho	manželce.	Poté	jsme	
se	několikrát	potkali	osobně,	ale	ani	jeden	jsme	netušili,	
že	se	jednou	naše	životní	cesty	protnou	zde	ve	Velichov-
kách.	Povězte	mi	o	vašich	začátcích	v	lázních.

 A.P.	 Já	 jsem	přišla	do	Velichovek	v	 roce	1957	 z	 již-
ní Moravy	za	svojí	kamarádkou,	která	zde	již	pracovala	 
a	nastoupila	jsem	do	lázní	jako	servírka,	V	té	době	láz-
ně	spadaly	pod	ROH	(Revoluční	odborové	hnutí	–	pozn.	
autora).	V	té	době	sídlilo	ve	Velichovkách	ředitelství	pro	
lázně	 Velichovky,	 Bohdaneč,	 Bělohrad	 a	 Běloves.	 Ná-
sledně	lázně	Velichovky	byly	organizačně	zařazeny	pod	
lázně	Poděbrady,	a	tak	tomu	bylo	až	do	revoluce	v	roce	
1989.	Po	revoluci	byly	lázně	zprivatizovány	soukromým	
investorem	a	díky	 tomu	byly	 částečně	modernizovány,	
ale	 také	 byly	 přivedeny	 ke	 krachu.	 To	 já	 jsem	 již	 byla	
v	důchodu,	do	kterého	jsem	odešla	v	roce	1996.

 P.Č.	To	znamená,	že	jste	odešla	do	důchodu	po	49	od-
pracovaných	 letech	v	 lázních.	Nicméně	to	nebyl	konec	
vašeho	faktického	působení	v	lázních?

 A.P. Ne	to	vůbec	ne.	Do	lázní	 jsem	i	nadála	chodila	
velmi	často	aktivně	vypomáhat.		

 P.Č. Nejenom	chodila,	ale	vy	stále	i	ve	svých	85	letech	
chodíte	 tak	 trošku	 brigádničit.	 Já	 velmi	 dobře	 vím,	 že	
když	se	stavíte	za	děvčaty	na	kávu,	tak	chvíli	neposedíte	
a	hned	se	snažíte	býti	nápomocna.	
	 Vás	tady	mnozí	zaměstnanci	znají	a	vy	jich	také	mno-
ho	 znáte.	 Slyšel	 jsem	 vás	 před	 tímto	 rozhovorem,	 jak	
voláte	 na	moji	 kolegyni	 „Terko	 až	 půjdu	 odsud,	 tak	 se	
stavím	za	Gábinkou“.	Svědčí	to	o	tom,	že	„jste	tady	jako	
doma“

 A.P. Ano,	pane	řediteli,	máte	pravdu.	Já	mám	ty	lázně 
moc	ráda	a	cítím	se	tady	„jako	doma“

 P.Č.	To	mě	těší.	Vy	jste	zde	prožila	poválečnou	dobu,	
socialismus	s	 lidskou	 tváří,	normalizaci,	Sametovou	re-
voluci	a	prožíváte	velmi	aktivně	i	současnost.	Je	nějaká	
doba,	kterou	byste	označila	za	tu	nejhezčí?

 A.P.	Každá	doba	má	své.	Ráda	vzpomínám,	když	ještě	
za	dob	ROH	přivážely	autobusy	ráno	zaměstnance	ZVÚ	
(Závody	vítězného	února)	nebo	ČKD	(Česká	Kolben-Da-
něk)	z	Hradce	Králové	a	ti	zaměstnanci	letěli	na	koupele	
a	masáže,	aby	si	stihli	ještě	něco	dát	„v	tunelu“.	To	byl	ná-
zev	pro	současnou	Lázeňskou	kavárnu.	Nebo	když	jsem	
šla	na	záskok	do	Restaurace	pod	Kaštany	a	bylo	z	toho	

10	 let.	Nikdy	 jsem	nechtěla	 šéfoval,	 ale	dva	 roky	před	
důchodem	jsem	musela	–	nikdo	to	nechtěl	dělat.	Ach	ty	
dohady	s	 ženskými.	Nebylo	 to	 jednoduché,	ale	 i	na	 to	
vzpomínám	ráda.	

 P.Č.	Asi	bylo	také	zajímavé	sledovat,	jak	se	lázně	vyví-
jely	technicky.

 A.P.	Máte	pravdu.	Počet	budov	byl	stejný,	ale	pokoje	
byl	3	–	4	lůžkové	a	všechny	bez	koupelen	a	bez	toalet,	ty	
se	dodělávaly	až	po	revoluci.	Pamatuji	si,	když	klienti	stá-
li	fronty	na	WC,	byl	jeden	pánský	a	jeden	dámský	záchod	
na	patře.

 P.Č.	Paní	Ptáčková,	prosím	řekněte	mi	o	tom,	jak	po	
celou	tuto	éru	byla	využívána	Schörnerova	vila?	(generál	
Ferdinad	Schörner,	v	květnu	1945	velel	Skupině	armád	
Střed)

 A.P.	Tato	vila	po	celou	dobu	byla	využívána	k	ubyto-
vání	zaměstnanců

 P.Č.	V	 tuto	 chvíli	mi	paní	Anička	 (nemohu	 ji	nazvat	
jinak)	vypráví	se	všemi	podrobnostmi,	daty	a	jmény	a	já	
jenom	poslouchám	a	poslouchám.	Jsem	v	úžasu	z	toho,	
co	vše	tato	skvělá	a	vitální	dáma	ví	a	s	jakým	přehledem	
vše	„sype	z	 rukávu“.	Potřebovali	bychom	mnoho	stran	
abychom	zaznamenali	to,	co	vše	je	v	hlavě	„naší	Anička“

 P.Č. Aničko,	poslední	dotaz:	„Co	byste	přála	Lázním	
Velichovky	do	budoucnosti?“

 A.P. Já	bych	jim	přála,	aby	stále	vzkvétaly	a	dobře	lé-
čily.

 P.Č. Aničko,	 vy	 jste	 člověk,	 který	 ke	 svému	 životu	
potřebuje	lidi	a	pohyb.	Já	vám	přeji	abyste	byla	zdravá	 
a	mohla	být	v	kontaktu	s	fajn	lidmi.	Těším	se	na	další	se-
tkání	s	Vámi.	

Z archívů Lázní Velichovky – historii tvoří lidé
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	 Fotbalový	 rok	 2024	 směřuje	 ke	 svému	 cíli,	 který	
má	termín	v	polovině	listopadu,	kdy	ještě	tým	mužů	 
a	dorostu	čekají	poslední	zápasy	před	zimní	přestáv-
kou.	Ostatní	 tři	mládežnická	družstva	našeho	oddílu	
mají	svojí	podzimní	část	už	odehranou.

 „A-tým“	mužů	po	slibném	startu	prošel	herní	i	vý-
sledkovou	krizí	a	sérii	sedmi	proher	ukončilo	až	domá-
cí	vítězství	1:0	v	neděli	20. 10. 2024	nad	Třebechovi-
cemi pod Orebem.	Tato	soutěž	je	nesmírně	náročná,	
drtivá	většina	hráčů	tak	vysokou	soutěž	nikdy	nehrála,	
ale	 i	 tak	 se	 tým	snaží	poprat	o	 co	nejlepší	 výsledky.	
V	porovnání	s	městy,	jako	jsou	Vrchlabí, Třebechovi-
ce pod Orebem, Lázně Bělohrad, Broumov, Kostelec 
nad Orlicí atd.	defacto	v	žádném	zápase	herně	ani	vý-
sledkově	tým	nepropadl	–	snad	jen	s	výjimkou	zápasu	
na	Novém	Hradci	Králové.	Na	konci	října	a	v	listopadu	
čekají	tým	ještě	čtyři	zápasy,	z	toho	dva	na	domácím	
hřišti,	a	to	v	neděli 3. 11. s Roudnicí	a	poslední	zápas	
kalendářního	roku	je	čeká	v	sobotu	16. 11. proti Stě-
žerám.	Oba	zápasy	mají	výkop	ve	14:00 hodin.

	 Sezónu	mají	rozehranou	v	krajském	přeboru	stále	
i mladší dorostenci	v	 souklubí	 s	FK	 Jaroměř.	Tým	se	
na	 začátku	 soutěže	herně	hledal,	 ale	poslední	 zápa-
sy	 se	výkony	 i	 výsledky	 týmu	zlepšují.	Dorostenci	 se	
letos	 ještě	 jednou	 předvedou	 ve	 Velichovkách,	 kdy	 
v	neděli	10. 11. od 11:00 hodin	přivítají	také	souklubí	
SK Sparta / Úpice TJ Baník Rtyně.

	 Jak	už	bylo	řečeno	přípravkové	týmy	a	tým	mlad-
ších	 žáků	má	podzimní	 sezonu	 za	 sebou,	 které	nám	
dělají	radost.	Na	hřišti	,,Na	Třešňovce“	je	skoro	každý	
den	plno.	Když	se	sejdou	tréninky	všech	týmů	(MINI	
přípravka,	Mladší	přípravka,	Starší	přípravka	a	mladší	
žáci),	tak	na	hřišti	pobíhá	3x	týdně	na	50	malých	dětí.	
Posledními	zápasy	a	turnaji	to	však	nekončí.	Z	fotba-
lového	hřiště	se	v	listopadu	přesouváme	do	okolních	
hal,	 nebo	hřišť	 s	 umělým	povrchem,	 kde	děti	 čekají	
tréninky,	turnaje	či	přátelské	zápasy.

	 Veškeré	aktuální	informace	o	činnosti	oddílu	nalez-
nete	na	oficiálních	 stránkách	klubu	www.tjvelichov-
ky.cz.	K	dispozici	 je	 i	klubový	 facebook	a	 informační	
tabule	v	ulici	Jaroměřská.

TJ Velichovky - Na fotbalovém hřišti je neustále velmi živo! 
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	 Naše	první	soutěž	v	září	Žernovské	hry	–	byla	z	dů-
vodu	 extrémně	 špatného	 počasí	 zrušena,	 a	 tak	 až	 
21.	 září	míříme	 na	 naší	 oblíbenou	 soutěž	 v	 Brzicích	
TFA	železného	hasiče,	co	vše	se	dělo?	Po	příjezdu	Veli-
chovskohustířanské	kolony	vozidel	se	jde	na	prezenci,	
kde	máme	opět	největší	zastoupení.	Zkouška	tratě	ať	
to	nadrtíme.
	 Přípravka	 to	 celé	 odstartovala	 rekordní	 počet	 
v	této	kategorii,	kde	se	nejlépe	umístil	Ondra	Němec	
2.	místo	 v	 závěsu	 za	 ním	 Amélka	 Dostálová	 3.	mís-
to,	poslední	účastnice	 této	kategorie	Majda	Píchová	 
8.	 místo.	 V	 mladších	 6-8	 let	 se	 na	 3.	 místě	 umístil	
Pepča	Karel	a	 v	 závěsu	 za	ním	4.	Nikolka	Netušilová	 
a	5.	Rózi	Balážová.	Mladší	9-11	let	ovládla	Verča	Hyn-
ková,	 která	 to	 tam	 napálila	 a	 zvítězila	 a	 bronz	 bere	
Tom	Pícha.	Adri	Kuchařová	je	9.,	Fanda	Nejman	to	vzal	
po	svém	a	musely	se	kvůli	němu	předělat	tabulky	ný-
brž	tedy	neplatný	pokus.	V	kategorii	starších	chlapců	
se	po	 loňské	eskapádě	na	první	místo	dostává	 Tade	
Dostál,	brambory	veze	Fili	Dohnal,	9.	místo	Kris	Jane-
ček,	14.	místo	Romča	Kugler,	16.	místo	Domča	Dvor-
ský	 a	 17.	 Venouš	 Valášek,	 který	měl	 rekordní	 počet	
trestných.	Holky	 starší,	 kde	 3.	 příčku	 obsadila	 Barča	
Kuchařová,	5.	příčku	Terka	Vondráčková,	sedmá	byla	
Anet	Němcová,	osmá	Viki	Janečková,	dvanáctá	Klárka	
Bláhová.	V	nejstarší	kategorii	dorostu	se	našim	dařilo	
následovně	Péťa	Kozič	4.	místo,	Lucka	Karlová	2.	místo	
a	Kája	Holubová	3.	místo.	
	 Za	mlhou	hustou,	že	by	se	dala	krájet,	nad	vrcholky	
hor	vyrážíme	v	sobotu	12.	října	do	Mezilesí,	oblíbené	
závody	 hasičské	 všestrannosti	 jsou	 tu!	 Přípravka	 za-
hájila	dnešní	závod,	kde	se	suverénním	náskokem	10	
minut	zvítězila	rozhodně	nemají	nohy	v	medu.	Mlad-
ší	„A“	naše	další	prťátka	doplněna	Jonáškem	Karlem	 
z	Hustířan	si	doběhla	pro	10.	místo,	mladšímu	béčku	
se	dařilo	o	něco	lépe	i	když	sestavu	měníme	na	sou-
těži	a	doplňujeme	pro	nemoc	a	to	Honzíkem	z	Teplic	
nad	Met.	 celkově	 je	 to	 5.	 příčka	 z	 15	 zúčastněných.	
Starší	družstvo	našich	kočiček	a	 lejdýs	neumí	 střílet,	
ale	 jinak	 jsou	 bez	 trestných	 a	 stačí	 to	 na	 15.	místo.	
Starší	 béčko	 doběhlo	 také	 páté.	 Tři	 borce	 starší	 Do-
mču,	Romču	a	Jířu	spojujeme	se	sousedy	z	Hustířan,	
náš	oblíbený	obchod	s	béem	funguje	dokonale	a	ty	si	
rekreačním	během	vysoutěžili	 17.	místo	 z	 celkových	 
21.	A	co	dorost?	Na	trati	se	prý	děly	věci	(bez	komen-
táře),	 zvítězili	 a	 byli	 doplněni	 o	 sílu	 z	 Hustířan	 a	 to	
Anežku	Novotnou.	Taky	jednotlivci	byli	vysláni	za	náš	
týmeček	na	trať	Péťa	Kozič	14.	místo	z	17.	A	velkým	
překvapením	dne	byl	výkon	Vaši	Valáška,	který	vyběhl	
za	kategorii	dorostu	a	celkově	bere	bronz.
	 My	 na	 Mezilesí	 a	 ona	 v	 Ústí	 nad	 Labem.	 Verča	
Hynková	to	je	drak,	umístila	se	na	krásném	82.	místě	 
z	celkových	120	na	MČR	v	běhu	na	60	metrů.	Kvalifi-

kovala	 se	 čtvrtým	nejhorším	časem	a	porazila	okolo	
40	závodnic.	Oproti	okresnímu	kolu	svůj	výkon	stáhla	
o	čtyři	vteřiny.	
	 Také	se	ve	stejný	den	v	Brně	konalo	mistrovsví	ČR	
v	TFA,	kam	se	po	nominačních	krajských	závodech	do-
stal	náš	Ondra	Porubek.	Ondra	se	přes	velkou	snahu	 
a	hodně	dřiny	umístil	na	28.	místě.
	 Verče	 a	Ondrovi	 děkujeme	 za	 reprezentaci	 nejen	
našeho	sboru,	ale	i	obce	na	těchto	vrcholových	soutě-
žích.
	 Další	 braňáček,	 který	 je	 zároveň	okresním	 kolem	
v	ZHVB	a	to	Nahořany	19.	října	a	náš	týmeček	přijíždí	
opět	na	místo	činu	jako	první.	Zabíráme	místa	s	Hus-
tířaňáky	a	nesmí	chybět	svačinobraní.	Poté	následuje	
rozcvička	a	rozběhaní.	Nástup	a	naše	nejmenší	myšky	
z	přípravky	opět	zahajují	dnešní	závod.	Majda	Pícho-
vá,	Honzík	Tyč,	Ondra	Němec,	Amélka	Dostálová	dopl-
něni	Maruškou	Andrejsovou	z	Hustířan	si	na	trati	vedli	

Z činnosti MH Velichovky



skvěle,	a	i	když	nepoznali	pár	listnáčů	jako	třeba	lípu	
a	břízu,	tak	i	přesto	opět	vítězí	nad	Mezilesím.	Hned	
po	přípravce	 jde	na	trať	naše	mladší	áčko	Míša	Tu-
laková,	Honza	Hartman,	Nasťa	Koniuk,	Pepča	Karel	  
a	Niki	Netušilová	s	pár	trestnými	na	uzlech	a	střelbě	
se	umísťují	 na	10.	příčce.	Družstvo	mladších	 „B“	 si	
běží	prý	pro	medaile,	Tom	Pícha,	Zuza	Vondráčková,	
Míša	 Bláhová,	 Verík	Hynková	 a	 Emča	 Tyčová	 to	 na	
trati	 zvládli	 opravdu	 skvěle,	 dopilovat	 střelbu	 pro	
příští	roky	a	třeba	 je	čeká	krajské	kolo,	o	 fous	tedy	
berou	bronz	a	se	svými	výsledky	jsou	nadmíru	spo-
kojeni.	Starší	áčko	kočky	Dája	Tulaková,	Klárka	Bláho-
vá,	Anet	Němcová	a	Viki	Janečková	doplněni	o	borce	
Vášu	Valáška,	 neboduji	 na	 střelbě	 a	 svým	 tempem	
docílili	10.	místa.	A	co	starší	béčko?	Tade	Dostál,
Terka	Vondráčková,	Terka	Jakubská,	Luky	Kukal	a	Fili	Dohnal	nejrychlejší	čas	na	trati,	rozhodla	to	střelba,	a	tak	vezou	
stříbrný	pohár	a	medaile	a	také	postup	na	krajské	kolo	ZHVB	do	Bílých	Poličan.	Také	spojujeme	síly	opět	s	Hustířany	
v	kategorii	starších	a	Romča	Kugler,	Domča	Dvorský	a	mladší	Aďouš	Šubrt	dobíhají	se	svým	týmečkem	na	14.	pozici	
ve	výsledkové	listině	z	celkových	22	zúčastněných	družstev.	Dorost	opět	zvítězil	a	také	je	čeká	postup	na	KK	v	ZHVB.	
Děkujeme	našim	nejstarším	Páje	Bláhové,	Lůce	Karlové,	Káje	Holubové,	Daníkovi	Stradiotovi	a	Mílovi	Kukalovi	za	
repre.	A	taky	těm,	co	nám	pomáhají	s	odvozem,	dovozem,	rozvozem,	staráním	se	a	hlídáním	našich	nejmenších.	Tak	
tedy	10.	listopadu	nám	držte	palce	a	my	vyrazíme	směr	Bílé	Poličany.
	 Dne	23.	listopadu	se	bude	konat	výroční	valná	hromada,	kde	se	ze	zpráv	a	informací	od	zástupců	výboru,	dozví-
me	něco	o	naší	činnosti	a	zároveň	se	zde	budou	vybírat	i	členské	příspěvky.
	 Poslední	závody	pro	děti	budou	7.	prosince	ve	Rtyni	v	Podkrkonoší	na	Mikulášském	klání.	A	25.	prosince	plánu-
jeme	opět	připravit	vánoční	šipkový	turnaj	a	turnaj	ve	stolním	tenise.
Výbor	SDH	Velichovky,	vedoucí	kolektivu	MH	

Jednatelka SDH - Petra Němečková

Uzávěrka příštího	Velichovského	zpravodaje
bude	ke	dni	6. 12. 2024.	Vyzýváme	proto	tímto	všechny,	kteří	 chtějí	otisknout	 svůj	příspěvek,	aby	 jej	 zaslali	 
e-mailem	na	adresu	vljaros@seznam.cz.	nejpozději	do	tohoto	data.	Do	zpravodaje	můžete	zasílat	své	postřehy	
ze	života	v	obci,	zhodnocení	kulturní	či	sportovní	akce,	které	se	na	území	obce	konaly,	pozvánku	na	zajímavou 
akci,	žádost	o	zveřejnění	blahopřání	k	jubileu	apod.	Do	zpravodaje	neotiskujeme	reklamu.	Za	případné	příspěvky	 
Vám	předem	děkujeme.	Velichovský	zpravodaj	č.	5/2024	vychází	ve	Velichovkách	dne	30.	10.	2024,	vydává	Obec	
Velichovky	v	nákladu	300	ks	výtisků,	IČ:	00273155,	evidenční	číslo	MK	ČR	E	17563.

12

ŘÍJEN 
31. 10. 2024
Dýňování ZŠ a MŠ Velichovky

LISTOPAD 
15.ꟷ17. 11. 2024
Uklidíme Velichovky-Hustířany 

PROSINEC 
1. 12. 2024
Vánoční výstava a jarmark
(Restaurace	u	Kopeckých)	

1. 12. 2024
Rozsvícení Vánočního stromečku

25. 12. 2024
Šipkový turnaj a turnaj ve stolním tenise
(Hasičská	zbrojnice)	

28. 12. 2024
Svařákový pochod

Kulturní kalendář říjen - prosinec 2024


